

CV



السيرة الذاتية

personal information	المعلومات الشخصية
Name :- Mohamed Sudad Aoun AL-Rafiq AL- Yacoubi	الاسم : محمد سداد عون الرفيق اليعقوبي
Mobil NO:-07704028684	رقم الهاتف :- 07704028684
Date of birth :- 1990	التولد :- 1990
Marital status :- Single	الحالة الاجتماعية :- اعزب
legal status do not have the of any criminal record	الحالة القانونية :- ليس لي اي سوابق اجرامية
Health status Free of chronic and infectious diseases or any other diseases	الحالة الصحية :- خالي من الامراض المزمنة او المعدية ومن اي مرض اخر
address – kirkuk – aden Block . Mail:- haliaqbi@gmail.com	عنوان السكن :- كركوك – حي عدن – haliaqbi@gmail.com

Academic Achievement Information	معلومات التحصيل الدراسي
Master of the Faculty of Management and Economics Department of Industrial Management, Mosul University – 2016-2017	ماجستير كلية الادارة والاقتصاد قسم الادارة الصناعية جامعة الموصل سنة 2016-2017 / الاختصاص الدقيق إنتاج وعمليات

Experiences and Skills	الخبرات والمهارات
holds a certificate of teaching methods from the University of Kirkuk and the Technical Institute of Kirkuk / as well as a certificate of teaching validity test from the University of Kirkuk -using of computers and the Internet- - professional to work on Word and Excel ofware	1- حاصل على شهادة طرائق تدريس من جامعة كركوك والمعهد التقني كركوك / وكذلك حاصل على شهادة اختبار صلاحية التدريس من جامعة كركوك. 2- اجيد استخدام الكمبيوتر والانترنت 3- اجيد العمل على برنامج الورد.
I worked in the organization Shehab human development and environmental conservation as a volunteer for two month .In the field of training and development, I worked as an accountant assistant at Al-Mustafa for perfumes. Worked at the University of Mosul College of Management and Economics as an administrative volunteer during the period 2015-2016	✓ عملت في جامعة كركوك كلية الادارة والاقتصاد قسم ادارة الاعمال كمحاضر خارجي للعام الدراسي 2018-2019 حيث قمت بتدريس مادة ادارة المشاريع – وتطبيقات ادارة المشاريع باستخدام الحاسوب ✓ عملت في الجامعة التقنية الشمالية المعهد التقني كركوك قسم ادارة التسويق كمحاضر خارجي حيث قمت بتدريس مادة التسويق الدولي للعام الدراسي 2018-2019 ✓ عملت في جامعة الموصل كلية الادارة والاقتصاد كمتطوع اداري خلال الفترة 2015-2016

Other skills	المهارات الاخرى
Experience in the field of human development and flexibility in dealing,And positive thinking and teamwork and tolerance inBusiness trading for achievement -Work in the field of counseling and guidance and motivation during the application period.	خبرة في مجال التنمية البشرية والمرونة في التعامل والتفكير الايجابي والعمل بروح الفريق والتسامح في تداول الاعمال من اجل الانجاز - العمل في مجال الارشاد والتوجيه والتحفيز خلال فترة التطبيق.

Language Skills	اللغات
Arabic language	اللغة العربية